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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Moje wystąpienie to wsparcie głosu samorządowców w sprawie stworzonej przez kierowany przez Pana 

zespół ministrów rezerwy ze środków europejskich. 

Nie zgadzam się na centralne decyzje, decyzje o nieswoich pieniądzach, bo otrzymanych z Unii, za jej 

plecami w części zatrzymanych, by za chwilę według uznania je podzielić. Oczywiście zdajemy sobie spra-

wę, że będą one dzielone między samorządami, które sprzyjają rządzącym. Nie ma na to zgody. Wszyscy 

żądamy, by środki europejskie były rozdysponowane według jasnych i precyzyjnych kryteriów. 

Dołączam do tych, którzy żądają, aby rezerwa została włączona do ogólnej puli i przekazana do dalszego 

podziału dla samorządów wojewódzkich. Wiemy o decyzji zwrócenia części środków z rezerwy dla samo-

rządów, ale nie mogą to być tylko niewielkie środki, które powinniśmy uznawać za sukces. 

Chcemy być traktowani jako samorządowcy godnie i z szacunkiem. Chcemy, by dostrzegane były 

wszystkie gminy i miasta, a podział środków był tak prowadzony, by właśnie mieszkańcy każdej najmniej-

szej gminy czuli troskę, naszą wspólną troskę o ich bezpieczną codzienność i dobrą przyszłość. 

Wierzę, że Pan Premier usłyszy każdy głos, każdą obawę o nasze sprawy, o podział środków unijnych 

w taki sposób, by nie budził on kontrowersji, tylko przyniósł podział środków z Rządowego Funduszu Inwe-

stycji Lokalnych. 

Agnieszka Kołacz-Leszczyńska 


